

رسالة سعادة السفير فينود ك. جاكوب عن كشك الدفع الرقمي الذي تم افتتاحه في السفارة الهندية، والابتكار وراء هذه المبادرة

إنه لمن دواعي سروري أن أعلن عن إطلاق نظام كايوسك لتحصيل الرسوم الرقمية الجديد هنا في سفارة الهند

يمثل هذا خطوة مهمة إلى الأمام في جهودنا لتعزيز الراحة والكفاءة لجميع أولئك الذين يزورون سفارتنا للحصول على خدمات ٢. مختلفة.

لن يؤدي إدخال هذا النظام إلى تبسيط عملية تحصيل الرسوم فحسب، بل سيمهد الطريق أيضًا لنهج رقمي يتمحور حول جميع المعاملات.

ICICI وأود أن أعرب عن تقديرنا لبنك

لدعمهم الثابت وتعاونهم في جعل هذه المبادرة حقيقة واقعة.

بالإضافة إلى ذلك، نعرب عن تقديرنا لشركة سداد لتفانيهم في تطوير هذا الحل المبتكر.

ونحن على ثقة من أن هذا المسعى سيكون مفيدًا للغاية للجميع، ونتطلع إلى استمرار التعاون في تطوير قدراتنا الرقمية.

1. It gives me great pleasure to announce the launch of our new digital fee collection kiosk here at the Indian Embassy.

2. This marks a significant step forward in our efforts to enhance the convenience and efficiency for all those visiting our Embassy for various services.

3. The introduction of this kiosk will not only streamline the fee collection process but also pave the way for a digital-centric approach towards all transactions.

4. I would like to extend our appreciation to ICICI Bank for their unwavering support and collaboration in making this initiative a reality.

5. Additionally, our appreciation goes to Sadad for their dedication in developing this innovative solution.

6. We are confident that this endeavour will prove to be greatly beneficial for everyone involved, and we look forward to continued cooperation in advancing our digital capabilities.